
Generalforsamling onsdag d. 16.06.2021 kl. 19.00 

Dagsorden: 

 

1. Valg af dirigent 
2. Bestyrelsens beretning 
3. Aflæggelse af regnskab 
4. Behandling af indkomne forslag 
5. Valg af formand ( i ulige år ) 

Da der ikke fandtes en formand for 2020 er posten ledig, og skal forsøges besat for 2021 
6. Valg af bestyrelsesmedlemmer.  

På valg er Inge Albrektsen – modtager gerne genvalg 
Jens Støvring ( som har substitueret Bente Nygaard, midt i en valgperiode ) – modtager ikke genvalg 

7. Valg af suppleanter til bestyrelsen 
8. Valg af revisor og revisorsuppleant  
9. Eventuelt  

  

Fremmøde 14 stemmeberettigede medlemmer 

1. Bestyrelsen foreslår at Hans Mikkelsen vælges som dirigent. Generalforsamlingen accepterer. 

Hans Mikkelsen konstaterer at generalforsamlingen er lovligt indvarslet 

2. Ole Drensgaard oplæser bestyrelsens beretning.Der er ikke meget at, berette da foreningen ikke 
har haft meget aktivitet i det forgangne år, på grund af corona. 
Der er ingen kommentarer hertil fra forsamlingen. 

3. Kasserer Grethe Mikkelsen fremlægger regnskabet som godkendes uden anmærkninger. 
4. Der er ingen indkomne forslag 
5. Ingen medlemmer opstillet til formandsposten, som herefter fortsat er vakant. 
6. Inge Albrektsen og genvælges til bestyrelsen 
7. Jens Støvring vælges som suppleant 
8. Generalforsamlingen foreslår Keld Andersen til revisor. Keld har forinden tilkendegivet at, modtage 

genvalg til posten. Som revisor-suppleant vælges Jan Bruun. 
9. a.) Ole Drensgaard meddeler at, han ikke længere ønsker at være seniorleder, men vil gerne 

fortsætte med at lave klubbens turneringsplanlægning, kampflytninger mv. 
Jan Bruun vil gerne overtage posten, og suppleres af Anders Qvortrup med holdsætning mv. 
b.) Bestyrelsen har forinden generalforsamling drøftet nye spillertrøjer. Ole Drensgaard og Jan 
Bruun har gjort lidt forberedende arbejde, og præsenterer forskellige forslag. 
 
Dirigenten afslutter generalforsamlingen, og der serveres kaffe m. et stykke franskbrød. 
 
 
Efter den officielle generalforsamling er slut, drøftes videre på nye spillertrøjer. Bestyrelsen 
beslutter at, der skal træffes et valg omkring disse, og der laves afstemning mellem de forslag som 
Jan Bruun har fremlagt. 
Der vælges et design. Ole Drensgaard vil tage kontakt til forhandleren og låne et udvalg af 
størrelser, som vi kan bestille ud fra. 
Jens Støvring foreslår at, medlemmerne samles til en ”størrelsesprøvningsaften” indenfor 
overskuelig tid, så vi forhåbentlig kan nå at have nye trøjer inden sæsonstart. 
 
 
 
Referent 
Lisbeth Støvring 

 


